
 

ÅS KOMMUNE 

PROTOKOLL 
 

 
STYRE/RÅD/UTVALG MØTESTED MØTEDATO 
Formannskapet Ås rådhus, Lille sal 10.10.2007 
 
FRA SAKSNR:  44/07 FRA KL: 16.40 
TIL SAKSNR: 45/07 TIL KL: 17.05 

 
 
Av utvalgets medlemmer/varamedlemmer møtte 9 av 9. 
 

Forfall var meldt fra følgende medlemmer: 
SV:  Pål Vedeld 
Frp:   Arne Hillestad 
H:      Dag Guttormsen 
 
Møtende medlemmer:  
A:      Johan Alnes, Anne Odenmarck, Kjell Westengen 
Sp:  Ellen Syrstad 
V:  Jorunn Nakken 
KrF:  Grete Grindal Patil 
 
Møtende varamedlemmer:  
SV:  Ingunn Ramsfjell Taksdal 
Frp:   Torill Horgen 
H:      Hilde Kristin Eide Marås 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Rådmann Per A. Kierulf, førstekonsulent Vibeke Berggård - sekretær,  
teknisk sjef Arnt Øybekk, helse- og sosialsjef Berith Trobe Dahlgren  
og økonomisjef Mikal Johansen. 
 
Diverse merknader:  
 
 
 
Godkjent 11.10.07 av ordfører Johan Alnes og varaordfører Ellen Syrstad. 
 
Underskrifter: 

_____________________             _____________________ 
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SAKSLISTE 
Saksnr. Arkivsaksnr. 
Tittel 
44/07 07/2186  
ÅS KOMMUNES TJENESTEPENSJONSORDNING - VALG AV SELSKAP  
 
45/07 07/2091  
OPPSUMMERING AV DET POLITISKE ARBEIDET I   
HOVEDUTVALG FOR HELSE OG SOSIAL 2003 – 2007 
 

ORIENTERING FRA RÅDMANNEN 10.10.07 
 
Notat av 04.10.07 vedr. budsjettregulering 2. tertial 2007 var sendt formannskapet på e-post og 
lagt i hyllene torsdag 04.10.07, jf. lnr. 13924/07. 
 
Rådmann Per A. Kierulf orienterte om følgende saker: 
 
1. Fjellveien, jf. F-sak 43/07.  

Administrasjonen er i ferd med å legge ut anbud i Doffinbasen. Foreløpig fremdriftsplan er 
at sak legges frem for plankomiteen før jul og at oppstart kan skje i januar/februar. 
 

2. Regulering av området for Dyster Eldor i forhold til boligprogrammet vil bli tatt opp til 
drøfting i Hovedutvalg for teknikk og miljø. 

 
3. Salg av Åslund. Kommunen er i dialog med KOFA om evt. anbud på megleroppdrag. 
 
4. Ny brannstasjon. Plankomiteen, som ledes av Frogn, har mottatt tilbud fra 6 arkitekter. 

Formannskapet minnet om vedtak i K-sak 65/06: ”Brønnerud skole, administrasjon og 
FAU, skal inviteres til å uttale seg i det videre planarbeidet.” 

 
5. Nytt NAV-kontor er under vurdering for en raskere etablering enn tidligere antatt. 

 
 

REFERATSAKER TIL FORMANNSKAPET 10.10.07 
Referatsakene ble tatt til orientering. 
 
 

MELDINGSSAKER I FORMANNSKAPET 10.10.07 
-orientering fra ordfører og eventuelt 

 
1. Ordfører har mottatt brev av 08.10.07 fra elevrådet ved Ås ungdomsskole vedrørende 

ønske om sykkelstativer. Teknisk sjef melder tilbake at ønsket vil bli imøtekommet så 
raskt det er praktisk mulig. 

 
2. Statens vegvesen inviterer til ideverksted for utvikling av E18 fra Knapstad i Østfold til E6 

i Follo 15.(kl 10 -18) og 16. november 2007 (kl 9 – 14) i Ås rådhus, Store sal. Invitasjonen 
er sendt ordfører med påmeldingsfrist 10.10.07 til Pål Stabell, tlf 906 92 009, 
pal.stabell@gvesen.no. 
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Utv.sak nr. 44/07  
ÅS KOMMUNES TJENESTEPENSJONSORDNING - VALG AV SELSKAP  
 
Rådmannens innstilling: Tilsvarer formannskapets innstilling til kommunestyret. 
 
Formannskapets behandling 10.10.2007: 
Rådmannen gjorde oppmerksom på at saksfremleggets tabell ”Kvantitative kriterier – 50%” 
rettes fra 2,52% til 2,42% for KLP når det gjelder risikopremie, sum for KLP blir dermed 
2,98%. 
 
Votering: Rådmannens innstilling ble enstemmig tiltrådt. 
 
Formannskapets innstilling 10.10.2007: 
1. Kommunen velger Storebrand som leverandør på tjenestepensjon fra 01.01.2008.  
2. Rådmannen gis fullmakt til å godkjenne avtalen med Storebrand. 
 
 
  
Utv.sak nr. 45/07  
OPPSUMMERING AV DET POLITISKE ARBEIDET I   
HOVEDUTVALG FOR HELSE OG SOSIAL 2003 - 2007 
 
Hovedutvalg for helse og sosials innstilling 26.09.2007: 
1. Helse og sosial administrasjonen styrkes med 2 stillinger. 
2. Administrasjonen legger frem følgende oppsummering som første sak i første møte for det 

nye Hovedutvalget for helse og sosial. 
3. Pkt. 2.10 Det kan jobbes med helsefremmende politikk for vurdering av 

helsekonsekvenser. 
 
Formannskapets behandling 10.10.2007: 
Johan Alnes (A) fremmet følgende forslag som alternativ til hovedutvalgets innstilling: 
Saken tas til orientering og legges frem for kommunestyret og det nye Hovedutvalg for helse 
og sosial som referatsak. 
 
Votering: 
Ap’s forslag ble vedtatt 5-4 (SV, FrP, Sp, V) ved alternativ votering mot hovedutvalgets 
innstilling. 
 
Formannskapets vedtak 10.10.2007: 
Saken tas til orientering og legges frem for kommunestyret og det nye Hovedutvalg for helse 
og sosial som referatsak. 
 
 
  


